
Enkel fråga: Har Alliansen fortsatt förtroende för Attendo AB?

För cirka tre veckor sedan gick Äldrenämndens ordförande, Liselotte Fager (KD) ut i bland
annat Corren och meddelade att Linköpings kommun säger upp avtalet med Attendo när det
gäller vårdboendet i Ånestad. Vi kan dock konstatera att Attendo, flera veckor efter Alliansens
besked, fortsatt driver Ånestad vårdboende utan några förändringar trots allvarliga
kvalitetsbrister.

Anhöriga, personal och äldre är oroliga. Först får de besked att Attendo ska sägas upp, sedan
händer inget. Det skapar en ovisshet.

Med anledning av detta har jag två enkla frågor till Äldrenämndens ordförande, Liselott Fager:

- Har Liselott Fager fortsatt förtroende för Attendo AB och deras sätt att bedriva
verksamheter i Linköping?

- Kommer Attendo AB, trots redovisade brister, få fortsätta lägga anbud i kommande
upphandlingar som planeras av Alliansen?
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